
 

 
 

 
C O N C E P T Notulen 33e Algemene Ledenvergadering 

Datum: 3 april 2023  
Locatie: Ons Middelpunt, Doorwerth 

 
 

 
1.  Opening 

Voorzitter Jeroen Bosch verwelkomt de aanwezigen, zegt verheugd te zijn, dat zo 
veel bewoners (38) aanwezig zijn en opent de vergadering.  

 
2.  Mededelingen 

Alle aanwezigen hebben zich vooraf aangemeld en vooraf de stukken per e-mail 
ontvangen. Dat maakt het mogelijk wat sneller de ‘standaard’ agendastukken te 
behandelen, waardoor er voldoende tijd is voor de presentatie van Maarten 

Veldhuis met als onderwerp: Sprengen en beken op de (Zuid-)Veluwe 
 

3.  Notulen 32e ALV, gehouden op 12 april 2022 
De notulen van de 32e ALV roepen geen vragen en/of opmerkingen op en worden 

vastgesteld, met dank aan notulist Geert van der Straaten.  
 

4.  Jaarverslag 2022, inclusief verslagen Activiteitencommissie en 
Groenclub 

De voorzitter staat stil bij enkele zaken die in het jaarverslag worden genoemd. 
Dankzij een wat actievere ledenwerving is het aantal leden van de 

bewonersvereniging met 22 toegenomen.  
De website en periodiek verspreide nieuwsbrieven blijken heel geschikt om 

bewoners op de hoogte te houden van zaken die spelen in en rond ons dorp. 
Het dorpsfeest was zeer geslaagd en riep herinneringen op aan het eveneens 

succesvolle eeuwfeest in 2016. De voorzitter bedankt nogmaals de bewoners die 
zich hebben ingezet voor de organisatie van het dorpsfeest.  

De Activiteitencommissie en Groenclub organiseerden ook in het afgelopen jaar 
weer activiteiten voor jong en oud. Een nieuwe activiteit, ‘Kerstsamenzang’ op 
het Heveaveld oogstte veel waardering van een groot aantal bewoners en krijgt 

zeker een vervolg.  
  

5.  Financiën 2022 
- Samenstellingsverklaring 

- Staat van herkomst en besteding middelen 2022, incl. begroting 2023 
- Balans 

 
De penningmeester geeft een toelichting op enkele posten, genoemd in de  

‘Staat van herkomst en besteding middelen 2022’. 
  

Project afkoppelen regenwater 
De subsidie van de gemeente en van het Waterschap Vallei en Veluwe voor het 

‘Project regenwater afkoppelen’ was bedoeld voor álle dorpen binnen de 
gemeente Renkum, maar werd ‘geparkeerd’ op de bankrekening van de 

bewonersvereniging. Achteraf bezien een ongewenste situatie. 

https://www.heveadorp.nl/wp-content/uploads/2023/03/2023-ALV-4-Jaarverslag.pdf


Inmiddels is het project afgerond. Alle kosten (honorarium afkoppelcoach en 

vormgever, drukwerk, tuinbordjes e.d.) zijn betaald en het restant is 
teruggestort op de rekening van de gemeente. 

Bewoners die daadwerkelijk regenwater hebben afgekoppeld kunnen bij de bode 
van de gemeente Renkum een tuinbordje afhalen.  

 
Voorraden 

Eind 2022 waren er nog enkele Heveavlaggen in voorraad en 13 dozen 
Heveabier. (Op de datum van de ALV, 3 april, nog 6). Wanneer alle dozen zijn 

verkocht kan het project ‘Heveabier’ worden afgesloten met een bescheiden 
winst. 

 
Sinterklaaspak 

De uitgaven van de Activiteitencommissie waren het afgelopen jaar wat  
hoger dan gebruikelijk als gevolg van de aanschaf van een Sinterklaaspak.  

 
Elektrakast op het Heveaveld 

 Jaarlijks wordt door Vattenfall een bedrag van ongeveer €400 in rekening 

gebracht voor vastrechtkosten. In vorige ALV’s werd bepleit de elektrakast te 
laten verwijderen of om er een andere bestemming aan te geven, bijvoorbeeld 

als ‘oplaadpaal’ voor elektrische auto’s. Met de gemeente is deze mogelijkheid 
besproken, maar dat blijkt onmogelijk. Evenmin is de gemeente bereid om de 

kosten van de kast over te nemen.  
 De elektrakast heeft echter in het afgelopen jaar zijn nut bewezen: tijdens het 

dorpsfeest, een bijeenkomst van Heveadorp Duurzaam, de koningsdagspelen, de 
kerstsamenzang en voor de verlichting van de kerstboom. Om die reden wordt 

besloten de elektrakast te handhaven en de kosten ervan voor lief te nemen. 
 Geopperd wordt het idee om de stroomkast te koppelen aan buurtactiviteiten 

waarvoor subsidie kan worden aangevraagd. 
 Na wat kleine correcties wordt het stuk Financiën goedgekeurd  

  
5a. Verslag Kascommissie 

De Kascommissie constateert dat uitgaven van de Groenclub worden gedaan via 
een privérekening van een van de leden. Hoewel er geen twijfel over bestaat dat 

e.e.a. zorgvuldig gebeurt vindt de kascommissie dat zulks ongewenst is. 
Besloten wordt om inkomsten en uitgaven van de Groenclub net zoals die van de 
Activiteitencommissie te laten verlopen via de penningmeester van de 

vereniging.  
De gemeente zal worden gevraagd in het vervolg de vergoeding voor het 

organiseren van schoonmaakacties over te maken op de bankrekening van de 
bewonersvereniging. 

 
Mark van Buuren wordt benoemd tot lid van de kascommissie 2023 en Ingrid van 

der Maat bleek bereid het reservelidmaatschap van de kascommissie op zich te 
nemen. 

 
De kascommissie verleent décharge aan het bestuur.  

 
 

 
6.  Wat er op dit moment speelt 

 



Aanleg speel- en beweegtuin 

Een speel- en beweegtuin (voor jong en oud) staat al enkele jaren op de agenda. 
Met de aanleg ervan is een groot bedrag gemoeid (circa €20.000,-). De 

gemeente is bereid hieraan een bijdrage te leveren. Later dit jaar, wanneer een 
besluit is genomen over het participatiebeleid zal duidelijk worden waarop we 

mogen rekenen. Ook heeft de gemeente toegezegd te zullen bemiddelen bij het 
verkrijgen van subsidies.   

 
Frequentie van een te organiseren dorpsfeest: om de twee of drie jaar? Plan voor 

een groepsactiviteit in een jaar waarin geen dorpsfeest wordt georganiseerd. 
Gelet op de inspanningen die daarvoor nodig zijn zal niet ieder jaar een 

dorpsfeest worden georganiseerd. Gedacht wordt aan een frequentie van eens in 
de twee of drie jaar.  

De vergadering stemt in met het voorstel van het bestuur om in ‘dorpsfeestloze’ 
jaren een groepsactiviteit te organiseren, die minder voorbereidingstijd vergt. Op 

de begroting wordt hiervoor een bedrag van €500,- uitgetrokken. Van bewoners 
zal zo nodig een eigen bijdrage worden gevraagd.  
Gedacht wordt bijvoorbeeld aan een boottocht over de Rijn. Wie een goed/leuk 

idee heeft voor een groepsactiviteit wordt verzocht contact op te nemen met het 
bestuur.  

 
Bloemenstroken langs de Beeklaan 

Vorig jaar zijn op voorstel van een van de bewoners langs de Beeklaan 
bloemenstroken aangelegd. De gemeente heeft hieraan meegewerkt door vooraf 

de stroken te frezen. Vervolgens zaaide de Stichting Biotoopverbetering Zuid-
Veluwe de stroken in.  

Ook dit jaar zullen stroken worden ingezaaid. De bovengenoemde stichting heeft 
ons gevraagd om een bijdrage van €50,- voor het zaaigoed. Het bestuur heeft 

daarmee ingestemd. Jaarlijks zal een bedrag voor zaaigoed in de begroting 
worden opgenomen.  

  
Een ‘echte’ kerstboom op het Heveaveld 

Onlangs is een ‘echte’ kerstboom gepland op het Heveaveld, op de plaats waar 
sinds vorig jaar rond de feestdagen een ‘kunstkerstboom’ met ledverlichting de 

sfeer op het Heveaveld verhoogt. De boom is geschonken door de Lions Club 
Renkum. Zodra de echte kerstboom groot genoeg is, zal deze rond de 
feestdagen van verlichting worden voorzien. Dat zal echter nog enkele jaren 

duren.  
 

Plan voor de herinrichting van het stuweiland Driel 
Diverse organisaties uit de gemeenten Renkum en Driel hebben op verzoek van 

Rijkswaterstaat ideeën aangeleverd voor de herinrichting van het stuweiland. 
Ook de bewonersvereniging was hierbij betrokken. Het definitieve plan, dat is in 

te zien op onze website, is aangeboden aan Rijkswaterstaat. Verwacht wordt dat 
binnenkort een besluit hierover zal worden genomen.  

Enkele aanwezigen spreken hun bezorgdheid uit over de toename van het 
verkeer op de Fonteinallee die mogelijk het gevolg zal zijn van activiteiten op het 

eiland. Verwacht wordt dat dat uiteindelijk wel mee zal meevallen, maar het 
bestuur zegt toe hier kritisch naar te zullen kijken.  

 
De onoverzichtelijke verkeerssituatie op de splitsing Seelbeeckweg / Oude 

Oosterbeekseweg 



Twee ernstige ongelukken op de splitsing Seelbeeckweg/Oude Oosterbeekseweg 

waren voor het bestuur aanleiding om deze situatie te bespreken met de 
gemeente. In beide gevallen werden de ongelukken veroorzaakt door 

automobilisten die, komend vanuit Oosterbeek via de Oude Oosterbeekseweg 
rechtdoor reden richting W.A. Scholtenlaan. Zij merkten fietsers die met grote 

snelheid de Seelbeekweg afdaalden niet tijdig op. 
Wethouder Van Bentem erkende tijdens een gesprek ter plaatse dat hier 

inderdaad sprake is van een gevaarlijke situatie en zegde toe hier aandacht aan 
te besteden. Helaas kampt de afdeling die hierover gaat met onderbezetting. Het 

bestuur ‘houdt de vinger aan de pols.’ 
Enkele aanwezigen wijzen op andere gevaarlijke punten in het dorp: de splitsing 

Beeklaan/Zuiderlaan en de splitsing Beeklaan/Dunolaan. Bij deze laatste splitsing 
wordt vooral het ontbreken van een trottoir in de bocht als gevaarlijk gezien. 

 
Vervanging van hekjes boven de Seelbeek 

Het bestuur heeft de gemeente gevraagd de ‘armoedige’ hekjes op de plaatsen 
waar de Seelbeek een weg kruist te vervangen door fraaiere exemplaren waarin, 
net zoals in andere dorpen binnen de gemeente, de naam van de beek is 

verwerkt.  
 

7.  Rooster van aftreden 
Wegens verhuizing naar elders heeft penningmeester Arjan van Kempen besloten 

het bestuur te verlaten. Arjan heeft sinds 2016 de financiën van de vereniging 
beheerd, waarvoor hij door voorzitter Jeroen Bosch heel hartelijk wordt bedankt.  

Wim Huijsman heeft zich beschikbaar gesteld om de plaats van Arjan in te 
nemen en wordt met algemene stemmen benoemd. 

Lex Schruijer wordt herkozen als secretaris. 
 

8. Rondvraag en sluiting 
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt waarna de voorzitter de 

aanwezigen dankt voor hun inbreng en de vergadering sluit.  
 

Na een korte pauze verzorgde Maarten Veldhuis, accountmanager bij het 
Waterschap Vallei en Veluwe een boeiende presentatie met als onderwerp 

‘Sprengen en beken op de Zuid-Veluwe’. 
 
Na afloop was er voor alle aanwezigen een drankje en een hapje.  

 


